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Referat Skydeudvalgsmøde 

mandag den 25. juni 2018, 17.00 – 20.30 

 
 

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød 
Mødet starter med let forplejning. 
 

 
Deltagere:  

Lars Møller (LDB), Dorte Dyregaard, Andreas Gradischnig og Claus M. 
Andersen 

 
Mødeleder: Dorthe Overgaard 
Referent: Hans-Henrik Ellekær 

 
 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat af mødet den 25. april 2018 

2. Tilføjelser til dagsorden 

3. Debat med Lars Møller, kontaktperson i Landsdelsbestyrelsen 

4. Afrapportering fra administrationen 

5. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt. 

6. Skydeudvalgets fremtid og arbejdsdeling 

7. Skytteforeningernes Udviklingspulje 

8. Fokuspunkter 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

1. Godkendelse af referat af mødet 25. april 

 
 

Referat:  
 
 

 
2. Tilføjelser til dagsorden 

 
 
Referat: 

 
 

 



 

Side 2 

 
 

 
3. Debat med Lars Møller 

Lars oplæg er fremsendt tidligere. 
 
 

 
4. Afrapportering fra administrationen 

 
03.05.18 – foreningsbesøg ved Daugløkke skytteforenings stævne. Jeg havde 
Morten Toft, ny kommunikationsmedarbejder med. Ved besøget talte vi med 

frivillige i foreningen, besøgende skytter og voksne. Der blev lavet billeder og 
film til Facebook. 

 
05.05.18 – Svensk/Dansk venskabsskydning på Saxegård. 
 

05.05.18 – opbygning af baner til pistolterrænstævne Hanebjerg. Fin kontakt 
til mange nye frivillige. 

 
06.05.18 – stævneleder pistolterræn Hanebjerg.  
 

08.05.18 – Netværksmøde Øst med idrætskonsulenterne. Referatet fra mødet 
er sendt i selvstændig mail. 

 
15.05.18 – foreningsbesøg Espergærde Skytteforening blandt andet om ny 
ventilation. 

 
16. – 18.05.18 – tre dages foreningsbesøg i Bornholmske Skytteforeninger, 

som blev afviklet i ekstra aftalt arbejdstid. Mange gode erfaringer, som 
muligvis kan bruges i Nordsjælland. 
 

26.05.18 – Aktivitetsmøde landsplan i skydning med Dorthe, Andreas og Jakob 
Vels, Skyttelauget Kgs. Lyngby. Referatet kan findes her 
 
27.05.18 – turneringsleder 25m pistolturnering. 

 
28.05.18 – turneringsleder 25m pistolturnering. 
 

29.05.18 – foreningsbesøg 27. skyttekreds, Helsingør. Talte blandt andet om 
Skole DM og Airsoft. De var interesserede i Airsoft, men så en udfordring i at 

finde nye frivillige til at drive det. De sender repræsentant til Lynges åbent 
hus-arrangement ved Go´nat sport den 15. juni. 
 

04.06.18 – hjælpe Alsønderup med det nye stævneprogram ved deres stævne. 
 

07.06.18 – konsulentmøde vedrørende Projekt Fokus. Der er 50 forløb i gang 
på landsplan. Vi har et kørende i Skjold Skævinge. 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/CB737D80-002


 

Side 3 

 
07.06.18 – Pistoludvalgsmøde med Rasmus og Sabrina. Aftalt at vi holder et 

mini-pistolterrænstævne ved Nordsjællandsmesterskabet 1.-2. september. 
 

09.06.18 – besøgte Ramløse ved Stafet for Livet.  
 
12.06.18 – foreningsbesøg Lynge vedr. opgradering af deres skydebaner. 

 
15.06.18 – Go´nat sport i Lynge. Introduktion af Lynges kommende Airsoft-

satsning. Over 100 piger og drenge igennem og stor interesse. Airsoft starter 
efter sommerferien. 
 

17.06.18 – turneringsleder 25m pistolturnering. 
 

18.06.18 – turneringsleder 25m pistolturnering. 
 
18.06.18 – afdelingsdag med IK-kollegaerne i København. 

 
20.05.18 – fælles arbejdsdag med Landsdelsbestyrelsen. 

 
 
 

Referat: 
 

 
 
 

 
5. Regnskabsopfølgning 

Regnskabet pr. dags dato kommer mandag, da jeg ikke kan tilgår tallene 
hjemmefra. 
 

 
Referat: 

 
 

 
 
5. Skydeudvalgets fremtid 

Drøftelse om skydeudvalgets fremtidige arbejdsform, herunder mødefrekvens 
og indhold. 

 
 
Referat:  

Under fortsat drøftelse, fusionsaftalen gennemgås for mulighed for mere 
smidig og strategisk arbejde. 

 
 



 

Side 4 

 
7. Skytteforeningernes Udviklingspulje 

Med udgangspunkt i DGI Storstrømmens oplæg (vedhæftet) drøfter vi 
hvorledes vi vil præsentere Skytteforeningernes Udviklingspulje over for vores 

skytteforeninger.  
 
Eksisterende DGI-koncepter i ”Skydning Classic” er: Hjælpetræner, Træner 1 

(og 2) og holdtræning (Skyd den gode træning i gang) og selvfølgelig 
Foreningsudvikling. Der kunne medtages nye indsatsområder som bue eller 

airsoft. 
 
Hvad kan vi støtte, skal det være eksisterende DGI-koncepter eller bør vi være 

åbne overfor individuelle ønsker og behov? 
 

 
Referat:  
 

 
 

 
 
 

8. Fokuspunkter 
 

 
Referat:  
Følg op på betalingsmodulet til stævneprogrammet. 

Vi skal arbejde på at selvstændigt udvikle en ungdomstræneruddannelse. 
Sende børn- og juniorskytter til DM skal med på pointlisten. 

Punkt 8 skal ud. 
Find de 10 bedste foreninger og send med. 
Overskriften er Skytteforeningens Udviklingspulje. 

Har du andre ønsker end de der er angivet i materialet, så fortæl hvad du vil 
have. 

HH foreningsbesøg. 
HH skal spørge SKL om de vil afholde NSM 15m riffel? 

 
 
 

9. Eventuelt 
 

 
Referat:  
Dorte Dyregaard ønsker at vi starter processen med vinterens ranglister og 

holdturnering. 
Der indkaldes til møde onsdag den 15. august her i huset. 

Der skal købes en airsoft-kuffert mere og nyt net til banerne. 
 



 

Side 5 

 
 

 


